

Client's Name /客戶姓名:	
Account Number / 客戶號碼:	

Bright Smart Securities International (H.K.) Limited ("BSSI") and/or

Bright Smart Futures & Commodities Company Limited ("BSFC") and/or Bright Smart Forex Limited ("BSFL") Renewal of Standing Authority under the Securities and Futures (Client Money) Rules (Chapter 5711 of the Laws of Hong Kong) and/or the Securities and Futures (Client Securities) Rules (Chapter 571H of the Laws of Hong Kong)

With a view to providing standardized services to all customers, we have set the expire date of all standing authority of customers as 30 September every year in order to synchronize the relevant renewal arrangement.

This letter serves as a notice to inform you that all standing authority granted by you to BSSI, BSFC & BSFL (if any) (the "Standing Authority") would expire on 30 September 2025.

Please indicate that you are agreeable to renew the Standing Authority on the same terms and conditions for 1 (one) year from 1 October 2025 to **30 September 2026.**

For details of the said Standing Authority, please refer to the relevant Terms and Conditions which are available on our website.

In case of any queries, please feel free to contact our Customer Service Hotline at 2537 1371.

Confirmation From Client

I am agreeable to renew the Standing Authority on the same terms and conditions for 1 (one) year from 1 October 2025 to 30 September 2026.

_ 耀才證券國際(香港)有限公司("耀才證券")及 / 或耀才期貨及商品有限公司("耀才期貨") 及 / 或 耀才環球外匯有限公司("耀才外匯"

根據香港法例第 5711 章證券及期貨(客戶款項)規則及 / 或香港法例第 5711 章證券及期貨(客戶證券)規則之 常設授權續期

為向所有客戶提供標準化服務,本公司將客戶的所有常設授權定於每年的9月30日屆滿,以統一處理有關的續期安排。

本信函旨在通知 閣下所有由閣下授予上述公司之常設授權(如有)("該常設授權")將於2025年9月30日屆滿。

請確認 閣下同意將該常設授權按其指明的相同條款及條件自動續期一年,由 2025 年 10 月 1 日至 2026 年 9 月 30 日為 止。

關於以上"常設授權"詳情請參閱本公司網頁的有關條款及細則。

如有垂詢,歡迎致電客戶服務熱線 2537 1371。

客戶之確認

本人同意將該常設授權按其指明的相同條款及條件自動續期一年,由2025年10月1日至2026年9月30日為止。

Client's signature/客户簽署:_	
Date/日曲:	

耀才證券國際(香港)有限公司 Bright Smart Securities International (H.K.) Limited 耀才期貨及商品有限公司 **Bright Smart Futures & Commodities Company Limited** 耀才環球外滙有限公司

Bright Smart Forex Limited

香港中環德輔道中 71 號永安集團大廈 10 樓全層 10/F, Wing On House, No. 71 Des Voeux Road Central, Hong Kong Customer Service hotline: (852) 2537 1371

General Line: (852) 2532 7888

Fax: (852) 2525 8618 www.bsgroup.com.hk